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PROTOKÓŁ NR 27/2013 
 

Z dwudziestej siódmej nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, która odbyła się w dniu 11 lipca 
2013 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnej Beaty 
Krystyny Jackowskiej – Przewodniczącej Rady Gminy. 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Obrady rozpoczęto o godz. 1540 , zakończono o godz. ……………..00. 
Skład osobowy Rady Gminy …………………………………………………………………………………………………… – 15 
Uczestniczyło w obradach, wg załączonej listy obecności ………………………………………………………. – 15 
 
Spoza grona Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy 
2. Pan Grzegorz Cesarski – Zastępca Wójta 
3. Pani Marianna Michalska – Skarbnik 

 

PRZEBIEG OBRAD: 
 
Ad.pkt.1 
 Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska otwierając obrady powitała wszystkich radnych 
(załącznik do protokołu). 
 Na podstawie listy obecności (załącznik) stwierdziła quorum władne do podejmowania 
prawomocnych uchwał. Na 15 radnych, 15 obecnych. 
 
Ad.pkt.2  

Przewodnicząca Rady Beata Jackowska – odczytała proponowany porządek obrad i poprosiła 
o zgłaszanie zmian porządku obrad. 

Nikt nie zgłosił zmian do porządku obrad. 
Głosowanie: 15 osób –„ za” przyjęciem porządku obrad. 
Radni jednogłośnie przyjęli porządek dzienny w brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Interpelacje radnych. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 

2013-2020. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 
7. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
8. Zamknięcie obrad. 

 
Ad.pkt.3 
 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska wyjaśniła konieczność zwołania dzisiejszej sesji 
nadzwyczajnej.  

Michał Wojciech Jasiński, Wójt Gminy podziękował Radzie za wyrażenie zgody na 
przeprowadzenie dodatkowej sesji nadzwyczajnej. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 
Nikt z radnych nie zgłosił interpelacji. 
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Ad.pkt.4 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska stwierdziła, że przed godziną odbyła się komisja, 

na której zostaliśmy poinformowani o tym, na czym ma polegać ten kredyt, jak będzie spłacany, 
wyraziliśmy akceptację na koniec roku 2014, że będzie 4,68% zadłużenia w stosunku do budżetu, czy 
są jeszcze pytania w związku z tym punktem? 

Brak pytań. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska odczytała uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego. 
Głosowanie:    11 głosów za podjęciem uchwały 
  3 głosy przeciw 
  1 głos wstrzymujący się. 
Uchwała Nr XXVII/144/2013 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego została 

podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.pkt.5  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na 
lata 2013-2020. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska stwierdziła, że Wieloletnia Prognoza Finansowa 
na lata 2013-2020 była bardzo szczegółowo omawiana na posiedzeniu komisji. Czy są jeszcze 
pytania? 

Radna Bogusława Milewska – w zawiadomieniu są napisane lata 2012 – 2018. 
Skarbnik Gminy Marianna Michalska – lata zostały wydłużone ze względu na termin spłaty.  
Radna Jadwiga Witkowska – zawiadomienie na sesję jest z 9 lipca, dziś jest 11, czyli Państwo 

wiedzieli że będzie sesja? Kiedy było wydrukowane? 
Michał Wojciech Jasiński, Wójt Gminy – nie wiedzieliśmy, a ma Pani datę przy sesji, kiedy 

będzie?  
Radny Zbigniew Kacprzak – przecież to nie istotne, kiedy było wydrukowane zawiadomienie. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – tego typu szczegóły możemy wypracować tu i 

teraz. Podjęliśmy dziś decyzje, że ta sesja ma być dzisiaj więc wszystkie literówki można poprawić. Nie 
dajmy się ponieść emocjom. 

Radny Andrzej Chełchowski – to nie o to chodzi, ale wszyscy wiemy o co. 
Grzegorz Cesarski, Zastępca Wójta – proszę Państwa, nie da się zrobić dokumentu, nawet 

mając dane czy prognozę, w ciągu minuty. Jest to dokument roboczy z datą 9 lipca, a decyzja została 
podjęta suwerennie jako wszystkie komisje. 

Michał Wojciech Jasiński, Wójt Gminy – przepraszam za zaistniałą sytuację. Na poprzednim 
posiedzeniu komisji oraz sesji w czerwcu mówiliśmy, że będzie konieczność zwołania dodatkowej 
komisji na początku lipca oraz sesji nadzwyczajnej. Z wyjątkiem jednej radnej, z wszystkimi 
kontaktowaliśmy się telefonicznie, aby uniknąć sytuacji, w której materiały sesyjne lub informacja by 
nie dotarła do radnych. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska odczytała uchwałę w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2013-2020. 

Głosowanie:    12 głosów za podjęciem uchwały 
  3 głosy przeciw. 
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Uchwała Nr XXVII/145/2013 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Karniewo na lata 2013-2020 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.pkt.6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska - odczytała treść uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2013 rok. 
Głosowanie:    14 głosów za podjęciem uchwały 
  1 głos przeciwko. 
Uchwała Nr XXVII/146/2013 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok została 

podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.pkt.7  

Odpowiedzi na interpelacje radnych – nie było zgłaszanych interpelacji. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – jest jeden wniosek formalny, chciałbym zapytać Pani Jadwigi 

Witkowskiej, głosowała Pani wszystko przeciw – Czemu Pani nie chce dróg na Czarnostowie Polesiu, 
w Krzemieniu, Zelkach i tak dalej inwestycyjnych, przez to, że się okręg wyborczy zmienił i nie będzie 
już Pani w tym okręgu startowała, czy przez to, że Wójta nie lubi, czy lubi, czy poprzedniego bardziej 
lubiła? Proszę o stanowisko. Jak Pani się odniesie do radnych, jak w budżecie, jeżeli nam most 
przejdzie? Ja staram się, chodzę za wszystkimi w Urzędzie Wojewódzki, aby cień nadziei na ten most 
był, jakie Pani zajmie stanowisko do radnych, jak spojrzy w oczy radnym, głosując w budżecie, jeżeli 
ten most przejdzie, jak będzie Pani głosowała nad budżetem? 

Radna Jadwiga Witkowska – na pewno nie będę radną jak przejdzie Panu wniosek na most, a 
drugie pytanie, dlatego głosowałam wszystko przeciw, że dostałam za późno dokumenty. 

Wójt Gminy Michał Jasiński – a nie dlatego, że się zmieniły okręgi wyborcze? 
Radna Jadwiga Witkowska – na pewno nie. To tym bardziej głosowałabym za. Radną jestem 

Gminy Karniewo, a drogi są robione w całej gminie. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – w Pani okręgu wyborczym jest robione 40-50 % dróg. 
Radna Jadwiga Witkowska – to bardzo się z tego cieszę. Wszystko głosowałam przeciw, bo za 

późno dostałam dokumenty. 
Radny Andrzej Chełchowski – tak samo jak wszyscy. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – a kiedy dostała Pani dokumenty? 
Radna Jadwiga Witkowska – wczoraj wieczorem. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – a to poczta działa wieczorem? 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – ja też dostałam wczoraj ale przed południem. 

 
Ad.pkt.8. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska, zamknęła 
obrady XXVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
                         
  Beata Krystyna Jackowska 

Protokołowała:  
Mariola Boczkowska 


